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[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ] 

AGREEMENT IN THE FIELD OF TOURISM BETWEEN THE GOVERN-
MENT OF THE STATE OF ISRAEL AND THE GOVERNMENT OF THE 
REPUBLIC OF KOREA 

The Government of the State of Israel and the Government of the Republic of Korea 
(hereinafter referred to as "Contracting Parties"), 

Desirous of strengthening the close relations between the two countries, and promot-
ing mutual understanding between their peoples, and 

Wishing to expand cooperation in the field of tourism between the two countries on 
the basis of equality and mutual benefit, 

Have agreed as follows: 

Article 1 

1. The Contracting Parties shall strive to promote the development of tourism be-
tween the two countries, and shall actively encourage the establishment of relations be-
tween the competent tourism authorities of both countries. 

2. Cooperation under this Agreement shall be in accordance with the respective 
laws and regulations of the Contracting Parties. 

Article 2 

The Contracting Parties shall encourage investment in tourism, including that by pri-
vate enterprises. 

Article 3 

The Contracting Parties shall develop bilateral tourism cooperation in the following 
fields: 

(a) Health tourism, 
(b) Human resources training programmes, 
(c) Mutual exchange of travel experts, and  
(d) Exchange of information, including research and reference materials, documen-

tation, statistics, and tourism literature and promotional materials. 

Article 4 

The Contracting Parties shall cooperate within international tourism organizations. 
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Article 5 

In order to promote the implementation of this Agreement, the Contracting Parties 
shall entrust their competent tourism authorities to formulate, subject to available budg-
ets, a work programme for its execution and to supervise its implementation. The Con-
tracting Parties may also establish a Joint Committee. The details shall be agreed upon 
through diplomatic channels. 

Article 6 

The competent authorities responsible for the implementation of this Agreement 
shall be, for the State of Israel, the Ministry of tourism, and, for the Republic of Korea, 
the Ministry of Culture and Tourism. 

Article 7 

1. This Agreement shall enter into force on the date on which both Contracting 
Parties have notified each other, through diplomatic channels that their internal legal re-
quirements for its entry into force have been complied with. 

2. This Agreement shall remain in force for a period of five (5) years, and shall be 
automatically renewed for further additional periods of five (5) years, unless either Con-
tracting Party gives notice of termination in writing to the other, through diplomatic 
channels, six (6) months in advance. 

In Witness Whereof, the undersigned, being duly authorized thereto by their respec-
tive Governments, have signed this Agreement. 

Done at Jerusalem on the 30th day of the month of November in the year of 2005, 
which corresponds to the 28th day of the month of Heshvan, 5766, in duplicate in the He-
brew, Korean and English languages. In case of divergence of interpretation, the English 
text shall prevail. 

For the Government of the State of Israel: 
AVRAHAM HIRSHSON 

For the Government of the Republic of Korea: 
CHUNG DONG-CHEA 
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[ HEBREW TEXT – TEXTE HÉBREU ] 
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[ KOREAN TEXT – TEXTE CORÉEN ] 
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[TRANSLATION – TRADUCTION] 

ACCORD DANS LE DOMAINE DU TOURISME ENTRE LE GOUVERNE-
MENT DE L’ÉTAT D’ISRAËL ET LE GOUVERNEMENT DE LA RÉ-
PUBLIQUE DE CORÉE 

Le Gouvernement de l’État d’Israël et le Gouvernement de la République de Corée 
(ci-après dénommés « les Parties contractantes »),  

Désireux de renforcer les bonnes relations entre les deux pays et de promouvoir la 
compréhension mutuelle entre leurs peuples, et  

Souhaitant développer la coopération dans le domaine du tourisme sur la base de 
l’égalité et des avantages mutuels,  

Sont convenus de ce qui suit :  

Article premier 

1. Les Parties contractantes s’efforcent de promouvoir le développement du tou-
risme entre les deux pays et encouragent l'instauration de relations entre les organismes 
du tourisme compétents des deux pays.  

2. La coopération menée dans le cadre du présent Accord s'effectuera conformé-
ment à la législation et à la réglementation des Parties contractantes.  

Article 2 

Les Parties contractantes encouragent l’investissement dans le tourisme y compris 
par les entreprises privées. 

Article 3 

Les Parties contractantes s'efforcent de promouvoir le développement de la coopéra-
tion bilatérale dans le domaine du tourisme dans les domaines suivants :  

(a) Tourisme santé,  
(b) Programme de formation de la main-d’œuvre, 
(c) Échange d’experts en voyages, et  
(d) Échange d’informations, y compris de matériels de recherche et de référence, de 

documents, de données statistiques, de littérature et de matériels promotionnels 
sur le tourisme.  

Article 4 

Les Parties contractantes coopèrent au sein des organisations internationales du tou-
risme.  
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Article 5 

Aux fins de mettre en œuvre les dispositions du présent Accord, les Parties contrac-
tantes chargent leurs autorités compétentes en matière de tourisme de formuler un pro-
gramme de travail pour son application et de superviser son exécution et ce, pour autant 
que les budgets soient disponibles. Les Parties contractantes peuvent également mettre en 
place une Commission mixte. Les modalités de détail seront convenues par la voie di-
plomatique.  

Article 6 

Les autorités compétentes responsables de la mise en œuvre du présent Accord sont 
pour ce qui est de l’État d’Israël, le Ministère du tourisme, et pour ce qui est de la Répu-
blique de Corée, le Ministère de la culture et du tourisme.  

Article 7 

1. Le présent Accord entrera en vigueur à la date à laquelle les deux Parties 
contractantes se seront mutuellement informées par la voie diplomatique de l'accomplis-
sement des formalités juridiques internes nécessaires à son entrée en vigueur.  

2. Le présent Accord demeurera en vigueur pendant une période de cinq (5) ans et 
il sera ensuite reconduit de plein droit à raison de périodes complémentaires de cinq (5) 
ans, à moins que l'une ou l’autre des Parties contractantes ne le dénonce moyennant avis 
écrit signifié par la voie diplomatique à l'autre Partie contractante six (6) mois à l’avance.  

En foi de quoi, les soussignés, dûment autorisés à cet effet par leur Gouvernement 
respectif, ont signé le présent Accord.  

Fait à Jérusalem le 30 novembre 2005, ce qui correspond au 28 Heshvan 5766, en 
deux exemplaires originaux établis en hébreu, coréen et anglais. En cas de divergence 
d’interprétation, le texte anglais prévaudra.  

Pour le Gouvernement de la République d’Israël : 
AVRAHAM HIRSHSON 

Pour le Gouvernement de la République de Corée : 
CHUNG DONG-CHEA 




